
Bijgaand de praatplaat en onderstaand het uitgeschreven verhaal wat ik morgen namens 
DSOV en meerdere organisaties binnen het dorp mag pitchen voor de raad.

Welkom bij DSOV! De naam zegt een hoop, want staat voor Door Sport Ontspanning 
Vijfhuizen, waar jong en oud ontspant door samen te voetballen en handballen. Met de circa 
550 leden en 175 vrijwilligers zijn wij samen de club. Natuurlijk speel je spelletjes om te 
winnen en is zeker binnen de jeugd ontwikkeling belangrijk, maar kernwaarde van onze club 
is niet per definitie de prestatie, plezier staat voorop. Het moet vooral gezellig zijn, je moet 
deel van de club willen zijn. Het is een sociale ontmoetingsplek, een echte 
dorpsvereniging. Afgelopen jaar hebben wij trots ons jublieum mogen vieren, met als thema 
"90 jaar de gezelligste".

Als vereniging in het dorp zijn we daarom ook maatschappelijk betrokken. Zo hebben we 
bijvoorbeeld afgelopen jaar een initiatief "DSOV in de buurt" gestart om maatschappelijke 
initiatieven met behulp van sponsoren ook financieel te kunnen ondersteunen. Dit doen we 
in samenwerking met de dorpsvereniging, maar ook met de andere voorzitters in het dorp 
hebben we periodiek overleg om thema's binnen de clubs en binnen het dorp te bespreken. 
Uiteraard de tennisvereniging als buurman, de dorpsvereniging, de ondernemersvereniging 
en de Feestweek, die we jaarlijks op ons terrein mogen verwelkomen. 
Ook met de school onderhouden we goed contact. Enerzijds om de school gebruik te 
kunnen laten maken van onze facilitieten, maar ook om ons samen in te zetten om kinderen 
te enthousiasmeren om ook buiten schooltijd te sporten. Dit is belangrijk zowel voor hun 
fysieke gezondheid als sociale ontwikkeling. Mooiste voorbeeld hiervan is gymjuf Chelsey, 
die ook training geeft aan onze kabouters. Vorig jaar waren er nog geen kabouters, maar de 
directe lijnen zorgen voor een goede samenwerking, met als mooie resultaat 20 actief 
sportende kinderen.

Naast de school staat de gymzaal, die u straks ook gaat bezoeken en dat is het onderwerp 
wat ik graag met u zou willen bespreken. Naast de school zijn er meerdere gebruikers van 
de gymzaal. Twee badmintonverenigingen, een volleybalvereniging, dansles, yoga en ook 
de allerkleinste handballertjes van DSOV. Deze gymzaal is gebouwd in 1977 en is zoals u 
zult zien ernstig verouderd. Dit blijkt ook uit een quickscan van HEVO. Hier scoort de 
gymzaal een dikke onvoldoende op meerdere aspecten, waar veiligheid en hygiene 
misschien wel de belangrijkste zijn in een omgeving waarin sport juist de gezondheid positief 
zou moeten beinvloeden. Conclusie van het rapport is het advies om de gymzaal binnen 5 
tot 10 jaar te renoveren of nieuw te bouwen. De KVLO hanteert normeringen en geeft advies 
waar een gymzaal aan moet voldoen. Ook hieruit blijkt dat onze gymzaal niet voldoet aan oa 
de minimale afmetingen, de arbo wetgeving en de benodigde capaciteit om de hoeveelheid 
kinderen voldoende te kunnen laten sporten. De twee rapporten gezamenlijk maken duidelijk 
dat een oplossing binnen 5 jaar niet alleen wenselijk, maar simpelweg noodzakelijk is.

De primaire wens van DSOV is om een nieuwe sporthal te realiseren op het sportpark 
Zijdewinde waarin ook handbalwedstrijden kunnen worden gespeeld. Dit sluit aan op het 
bestemmingsplan en voldoet aan alle gestelde normeringen, waaronder de afstand tot 
school. Bovendien brengt het de kinderen in direct contact met de mogelijkheden op onze 
sportaccommodatie. Voor DSOV is het belang dat alle handbalteams spelen en trainen in 
het dorp, wat gedurende het binnenseizoen nu in Zwanenburg of Bennebroek gebeurt. De 
hoogste teams spelen zelfs helemaal niet buiten en kunnen daarmee slechts beperkt 
onderdeel zijn van de gezelligheid van onze club binnen het dorp. 

Ik wil echter breder en denken en we kunnen het samen zo groot maken als we willen. Dit 
hebben we de afgelopen tijd ook besproken met eerder benoemde partijen, want uiteindelijk 
moet het een gedragen idee zijn van en voor het dorp. Een goed idee begint vaak met een 
droom en de droom is als volgt; Hoe mooi zou het zijn om een locatie te hebben waar zowel 



jongeren als ouderen kunnen sporten en deze locatie ook als sociale ontmoetingsplek kan 
dienen voor meerdere doeleinden? Een clubhuis met een sporthal en uitloop naar de 
verschillende sporten die binnen het dorp beoefend kunnen worden. Voetbal, tennis, 
handbal, maar ook zaalvoetbal en mogelijk zaalhockey of anders... Een clubhuis met 
gedeelde faciliteiten, die met vereende krachten bemand kan worden door de vrijwilligers 
van de diverse verenigingen en misschien wel zelfs wel binnen 1 vereniging. Dit is niet direct 
de ambitie van DSOV, maar is wat mij betreft de beeldspraak binnen deze droom. 1 dorp, 1 
plek, 1 plan, 1 Door Sport Ontspanning Vijfhuizen. 

Het concrete voorstel is om een werkgroep te maken met vertegenwoordigers vanuit het 
dorp en de gemeente, om de mogelijkheden te bespreken en samen het plan "1 DSOV" uit 
te werken.

Met sportieve groet,

Bart Bloemkolk
Voorzitter DSOV


